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1. Besparing gerealiseerd op de gehandicaptenparkeerkaarten? Krijgt iedereen die er 1 
nodig heeft deze nog wel nu?

Ja, vanuit de kostenbeheersingsmaatregel geldt het aanvragen van een medisch advies 
alleen nog maar voor nieuwe (bij de gemeente onbekende) Wmo-cliënten, waar dit voorheen 
ook voor bestaande cliënten gold. Nu wordt er voor bestaande cliënten alleen een medisch 
advies opgevraagd, als er sprake is van twijfel. Als blijkt dat een – al dan niet nieuwe - cliënt 
een GPK nodig heeft, krijgt hij deze.

2. Wanneer in 2020 worden de openbare speelplaatsen rookvrij. Kan u hier een termijn 
voor aangeven en wat hiervoor nodig is?
I.v.m. afwezigheid (vakantie) is het nog niet gelukt deze vraag te beantwoorden. 
Deze zal worden nagezonden. 

3. Wat is de status van het jongeren preventie team?
Bij brief van 28 november 2019 hebben wij u geïnformeerd over de status van dit team in 
oprichting. In februari 2020 is een begin gemaakt met de werving. Vanwege Covid19 kan er 
nog niet daadwerkelijk gestart worden.  

4. Er is een enquête uitgezet onder de bedrijven over de behoefte voor het plaatsen van 
fietskluizen en leenfietsen bij de haltes van de buurtbus op het bedrijventerrein. Wat 
is de uitslag van deze enquête?

Zie bijlage ‘Resultaten enquête bedrijventerrein’.  

5. Er is geen luchtkwaliteitsmeting gedaan in 2019. Nu wel voorbereidingen getroffen 
voor 2020. Graag definitief met datum erbij wanneer dit gaat gebeuren zodat het niet 
uitgesteld gaat worden.

Op dit moment wordt een meetvoorstel met kostenraming beoordeeld. Volgens het plan kan, 
afhankelijk van vereiste meetomstandigheden, in de periode sept – dec de meting 
plaatsvinden waarna een rapportage wordt opgesteld.

6. Wat is de stand van zaken m.b.t. de huisvestingsproblematiek van de Basisscholen in 
Oosterheide.

In opdracht van de schoolbesturen van PCPO en Delta is een ontwerp gemaakt voor de 
vernieuwbouw van zowel de Menorah als de Ontdekking om beide scholen een 
kwaliteitsimpuls met uitbreiding klaslokalen te geven. Dit ontwerp vormt het uitgangspunt 
voor de vervolg bespreking tussen beide schoolbesturen en de gemeente welke voor de 
zomer vakantie 2020 gepland staat. Vooralsnog is de huisvesting op de Sweelinckstraat voor 
de Menorah met één jaar verlengd tot zomer 2021. In de begroting 2021- 2022 wordt een 
investeringsbedrag opgenomen voor de vernieuwbouw. De opgestelde kostenraming op 
basis van het voorlopig ontwerp komt uit op een investering van ca. 3 miljoen. Er moet echter 
nog goed gekeken worden naar dit eerste ontwerp.



7. Wat is de stand van zaken m.b.t. de verdere samenwerking onderwijs en 
kinderopvang in het nieuwe IHP na 2022

In 2020 is geen IHP opgesteld. In 2019 is samen met de schoolbesturen vastgesteld dat de 
landelijke ontwikkelingen dusdanig (financieel en inhoudelijk) onduidelijk zijn dat het 
opstellen van een IHP voor 2020 en verder niet verstandig was. Al enkele jaren is de VNG 
voornemens om de verordening te wijzigen gezien landelijke ontwikkelingen rondom thema’s 
als renovatie, kwaliteit van onderwijs, frisse scholen, duur van IHP en duurzaamheid. Het 
thema duurzaamheid en frisse scholen krijgt hierbij steeds nadrukkelijker aandacht, maar het 
belang wordt op dit moment vanuit de VNG nog onvoldoende onderkend, waardoor er geen 
aanvullende middelen voor vrij gemaakt worden. Er is binnen de gemeente Oosterhout wel 
gestart met een onderzoek naar de mogelijkheden van verduurzaming binnen de PO 
gebouwen. Voorts wordt op dit moment meer specifiek per locatie bekeken wat de 
huisvestingsbehoeften zijn, zowel in kwalitatief als kwantitatief opzicht. Hierover vindt 
continue overleg plaats met de schoolbesturen en locatie directeuren. Het leveren van 
maatwerk is hierbij het uitgangspunt waarbij een totale globale investeringsraming voor de 
huisvesting van het PO en VO in Oosterhout is gemaakt.

8. Er is een flinke stijging te zien in 2019 met voortijdige schoolverlaters onder de 18 
(van 9 naar 20) en meer thuiszitters van (10 naar 18). Hoe gaan we dit aanpakken en 
het tij keren.

De cijfers voor Voortijdig schoolverlaten laten over de verschillende schooljaren 
schommelingen zien. Een overzicht daarvan vindt u in het jaarverslag van het Regionaal 
Bureau Leerplicht dat begin april 2020 aan uw raad is aangeboden. De cijfers in de 
jaarrekening betreffen de meest actuele definitieve cijfers van OCW. Deze hebben 
betrekking op het schooljaar 2017-2018. De voorlopige cijfers over het schooljaar 2018-2019 
laten een daling zien in het aantal voortijdig schoolverlaters (van 20 naar 12 leerlingen 18min 
en een daling van 70 naar 66 bij 18plus).
Alle meldingen van 18 minners en 18 plussers worden door het regionaal bureau leerplicht 
opgepakt en afgehandeld volgens de Methodische aanpak schoolverzuim (MAS). Hierbij 
staat niet de strafrechtelijke aanpak centraal, maar wordt primair ingezet op preventie en 
(vrijwillige) jeugdhulp. Er wordt minder gehandhaafd (processen-verbaal), en meer ingezet 
op zorg. In het laatste jaarverslag van het RBL dat begin april aan uw raad is toegezonden is 
een artikel gewijd aan de MAS. 


